
Bodo Ižanci še dolgo samo športniki?
Na Igu v teh hladnih večerih vlada pravo mrtvilo. Še

tistih mladih, ki so se zbirali na igrišeu pred šolo ni več.
Le iz bližnje gostilne se sliši smeh in grenak občutek
obide človeka, če pomisli koliko prostorov ima mladina
na Igu, pa se ne zna organizirati.

Dosedaj je bilo vsaj še nekaj slišati o delu športnega
dništva Mokrc, ki pa je pravkar zaključilo svojo jesensko
sezono. Letnšnji rezuitati društva niso obetavni, seveda
pa rezultati ne povedo vsega o de!u ali nedelu društva,
točneje rokometne sekcije. Prejšnjo sezono so rokonie-
taši s staro, uigrano postavo dosegli drugo mesto v I.
slovenski rokometni ligi, letos pa so s šestimi točkami
zadnji. Kljub temu je MOKRC edino rokometno društvo
v občini, ki se lahko pohvali s takimi rezultati, saj konku-
rence v občinskem merilu sploh nimajo. In kje so vzroki
za sedanje neuspehe rokometašev? Najbolj jih je priza-
del odhod članov na služenje domovini. Le še nekaj
članov stare postave je ostalo, ti pa igrajo skupaj z
miadinci, ki jih še uvajajo. Starejši in izkušenejši člani so
postali poleg igralcev še trenerji, pa tudi organizacija
tumirjev in tekem sloni na njih samih. Zaradi tega so tudi
začeli z novo postavo in kljub trikrat tedenskim trenin-
gom in še tekmo povrhu nam je lahko jasno, da dobrih
rezultatov v takih pogojih in v tako kratkem času ni
mogoče doseči. Poleg tega so rokometaši skupaj le zaradi
interesa za to športno zvrst, saj podpore širše krajevne

skupnosti nimaju. Spomladi nameravajo igrati zopet v
popolni stari postavi in pričakujejo tudi boljše rezultate,
sicer pa so za člani še mladinci ter mlajši in starejši
pionirji, ki bodo še nadalje lahko doscgali dobre rezulta-
te in ohranili ta šport na Igu.

Poleg rokometa pa tnladi ižanci gojijo tudi mali nogo-
met v okviru rekreacijske skupine. Mali nogomet je
postal na Igu tista množična športna zvrst, ki je privabila
mlade iz drugih podkrimskih KS in iz osnovne šole,
sodelovali pa so tudi s 16 nogometnimi društvi iz Ljublja-
ne in iz Domžal. Tudi za nogometne turnirje in organiza-
cijo le-teh so morali poskrbeti sami člani, ker KS pravijo,
da za to nima posluha, le iz poročil KS je še možno
razbrati, da sodelujejo z društvom. Tu pa jasno pride do
razhajanj.

Letošnji mladinski kongres nam je dal jasno vedeti, da
vse prevečkrat pozabljamo na tiste mlade, ki so aktivni v
družbenih organizacijah in društvih. Na Igu pa je le en
primer, kjer mlad glasbenik ne najde svoje organizacije,
kjer kulturnik ne vidi možnosti za svoje delo in kjer le
športnik lahko zadovoljuje svoje interese v ŠD Mokrc.
Več kot polovica mladine na Igu se ukvarja z rokometom
ali nogometom. Kje pa je tista druga polovica, ki ne meče
žoge v mrežo? V kultumem društvu niso aktivni, ker to
živi le še na tradiciji. Ižansko gasilsko društvo, o katerem
povsod govore tudi nima dekliške gasilske sekcije. Osta-
ne nam le še mladinska organizacija, ki bo morala skupaj
z ostalimi družbeno poliličnimi organizacijami v društva
in med mlade. Mladi bodo lahko našli svoje interesno
področje v ZSMS le, če se bo ta ukvarjala z njihovimi
problemi, to pa je tudi s problemi družbcnih organizacij
in društev, kjer so najštevilnejše zastopani.

Zato je prav v teh zdolgočasenih večerih na Igu po-
trebno zbrati mlade z različnimi interesi in se dogovoriti
za akcijo. Mladi se ne bodo več spraševali kaj bi, vsak se
bo lahko odločil za delo. ki ga bo zanimalo. Tudi besede
ižanskih športnikov, da pri športu dosežejo vsaj kakšen
rezultat, čeprav slab, pri delu v ZSMS, ki ni v tesni
povezavi z društvi, pa še slabih rezultatov ne, ne bodo več
veljale.
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